
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                                                                                                                                      

28 wrzesień 2020r 

 

Głównymi tematami analizy było: 

 

 1 temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, Pani Komendant Beata Miś 

przedstawiła informacje o działaniach straży. Materiał stanowi załącznik do protokołu.  Pani 

Komendant zwróciła uwagę na interwencje związane z remontem drogi wojewódzkiej, kiedy 

kierujący ruchem kończą pracę, a kierowcy wjeżdżają na czerwonym świetle i dochodzi do blokady 

ruchu, oraz problemy z parkowaniem samochodów. 

Głosowanie za  przyjęciem informacji:   jednogłośnie „za” 

 

Komisja wystosowała dwa wnioski do Burmistrza: 

1. Aby Pan Burmistrz za pomocą mediów, facebook, strony internetowej, wyjaśnił sprawę 

parkingów i związanym z tym tematem problemów, planów na przyszłość związanych z 

budową nowych miejsc parkingowych, karty rabatowej dla mieszkańców. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

2. Wystąpić do PKP o wycinkę suchych drzew przy torach kolejowych. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

2 temat: Wnioski do projektu budżetu na rok 2021 

 

 Komisja wypracowała następujące wnioski: 

1. Wyremontować drogę od Karczmy Beskidzkiej do połączenia z ulicą Spacerową, która 

stanowi łącznik Nowej Osady z Głębcami. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie   

2. Przygotować plan zagospodarowania i wyremontowania wolnych pomieszczeń w remizie 

OSP Wisła Malinka ( druga kondygnacja) z określeniem celu i przeznaczenia. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

3. Przygotować koncepcję zagospodarowania terenów przyległych do budynku remizy OSP 

Wisła Czarne w celu uporządkowania estetycznego i gospodarczego wokół remizy. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

4. Wykonać fragment chodnika przy drodze powiatowej, od starej skoczni w Łabajowie do 

istniejącego już chodnika. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

5. Rozpatrzyć możliwość budowy małej zadaszonej trybuny dla kibiców przy boisku 

piłkarskim na Jonidle. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

6. Zabezpieczyć środki finansowe na poprawę barier architektonicznych dla dzieci 

niepełnosprawnych uczęszczających do szkoły Podstawowej w Wiśle Jaworniku ze 

wsparciem finansowym PERON. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

 

3 temat: Sprawy bieżące 

    W wyniku dyskusji nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie regulaminu Taxi, 

postanowiono  przełożyć na następne posiedzenie komisji, prosząc o bardziej szczegółowe 

opracowanie materiału. 



Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych w dniu : 29.09.2020r. gdzie 

omawiano materiały kierowane na sesje rady miasta. 
  
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 

 

 

 

 

 

 

  Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 

 

 

 

 

 

 

    


